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Bestyrelsesmøde 7. oktober 2024 

Tid: 18:30 

Hos Hanne 

Deltagere: Hanne Holm Lautrup, Carsten Kjeldsen, Jerome Cazal og Finn Nørregaard 

Afbud: Charlotte Baagø Madsen og Selina Holmer 

Referent: Hanne Holm Lautrup 
 

PUNKTER PÅ DAGSORDEN    Ansvarlig  

Godkendelse af sidste referat  Referat er tidligere fremsendt men kan også findes her:   
 

Alle  
 

Orientering fra Formanden Idrætsforum 10. september - referat 
 
Ønsker til forbedringer skal gives senest 12. november 
 
DGI oplæg om hvad de kan hjælpe med i forhold til fx at 
skaffe nye medlemmer.  
 
HI bliver fremover medlem af DGI, hvilket gør at vi ikke selv 
behøver være det længere. Vi får besked når det sker 
 
Særskilt møde om mini-sport hvor Jerome har talt med 
Jesper Østerdahl om at håndbold også skal være med. Vi kan 
få første træning i april. Detaljer skal aftales nærmere.  
 
Move4Fun. Børn og Unge som har det svært eller fx er 
overvægtige. 8 gange om året. 4 gange hvor Jerome tager i 
svømmehallen og laver boldspil med deltagerne og 4 gange 
hvor Jerome deltager hos gymnastik, hvor boldspil også er i 
fokus.  
 

Jerome  

Gulv i hallen Kommunen har bedt om svar på hvornår vi kunne tænke os 
at gulvet skal skiftes:  

- Juleferien 
- Påsken 
- Sommerferien 

 
Fordele og ulemper ved de 3 løsninger blev diskuteret.  
 
Prioriteret ønske: 

- Julen hvis de kan starte allerede uge 50 (1 uge før 
foreslået)  

- Alternativt start påske   

Jerome 



Orientering fra kassereren  
 
 
Indkøb af bolde til U3-U8. Bevilget.  
 
Select og Hummelaftalen skal genforhandles til sommer. Vi 
skal huske at vi faktisk køber en del på Select.   
 
 
 

Hanne 

Dato for næste møde 

 

4. november 2024  
Hos Hanne 
 

 

Trænermøde 12. september – hvordan gik det? 
 
Gik godt, men få deltagere.  
 
Vi holder fremover fast i trænermøde start september.  

 

Herre 1-2 Status 
 
Herre 2 holdet er blevet trukket fra turneringen da de ikke er 
nok spillere i truppen.  
 
Generelt virker det til at der er lidt opbrud på holdet. Flere af 
dem som i starten af maj sagde, at de var klar til 3. div har 
senere ikke vist samme engagement.  
 
Vi skal have undersøgt, hvad det koster at trække 3. div. 
holdet til jul, for så at melde et seriehold til efter jul.  
 
Der skal holdes et møde med herrerne. Inden da skal vi have 
snakket med Kenni.  
 
Finn er primusmotor i forhold til undersøge muligheder, tale 
med Kenni og afholde møde med spillerne.  
 

 

Næstved Cup ( Ungdom ) 
Falster Cup ( Damerne ) 

Hvordan gik det? 
 
Generelt gik det godt. Trænerne var tilfredse med 
stævneafviklingen. Der var styr på det i hallerne og de 
frivillige fra stævnet var hjælpsomme.  
 
Ankomst fredag i forhold til kampstart var lidt stram. Men vi 
kan ved tilmelding sige ønsket kampstart skal være senere.  
 
Hjemtransport var også lidt besværlig fordi finalekampene 
spilles i forskellige haller og ikke er samlet. Næste gang skal 
vi bare sige afhentning er fx kl. 17 og så må alle komme til et 
centralt opsamlingssted.  
 

Selina, 
Charlotte 
mfl.  

U9 Referat af møde mellem U9 trænerne og Hanne/Jerome 
16/9 
 
Godt og konstruktivt møde, hvor der blev aftalt en løsning på 
kapacitetsproblemet (haltid og trænere). Vi har fået aftalt 
med kommunen, at vi kan træne mandag 15-16 og også 

 



onsdag 15-16. Pt. bruger U9 den ekstra mandagstid.  
Derudover gav vi lov til, at U9 også kan bruge tiden vi har om 
fredagen fra 15-16 – se dog punkt om U11D.  
 
Sponsortøj – Spillersæt med navn? 
U9 har fået lov til at få nummer og navn på, hvilket gør at vi 
fremover ikke kan sige nej til at det samme, hvis en sponsor 
kræver dette. Vi vil dog primært ønske at tøj er uden navn og 
nummer, så det kan genbruges.  
 
 

Loppemarked Vi er inviteret til møde 12. november. Hvem af os deltager? 
Jerome og Finn deltager 
 
Finn har skrevet sammen med Poul fra 
Loppemarkedsudvalget. Der er ikke noget minimum, men 
Poul anbefaler at vi ikke tager mindre end 2. 
 
Spørgsmålet er om vi overhovedet skal være med i 2025. Det 
skal ikke være en bestyrelsesdrevet opgave, derfor sender vi 
besked ud til alle på U9-U15 og beder om hjælp til at 
koordinere opgaven. Er der ingen der melder sig til det, så 
tager vi ikke nogen loppemarkeder i 2025.  
@Finn forfatter en tekst  
 
Er vi klar til loppemarked den 2. november? 
 
Charlotte oprettede nyheder på de involverede hold efter 
sidste bestyrelsesmøde.  
Finn sørger for besked til trænerne på U9-U15 om at de skal 
gøre noget for at finde nogle forældre til at hjælpe til både 
tømninger og selve loppemarkedet.  
 

 

Ungtrænere Status 
U11Piger: Anna og Clara  
U11Drenge: Anna Kathrine  
U9: Casper & Alfred (Mandag 15-16)  
U9: Alma & Caroline (Mandag 15-17:15) 
U9: Erik & Christoffer (Onsdag) 
U8: Storm 
U6-7: Sigga + Julius 

Charlotte 

Døm selv dommere Status 
 
Frank Andersson har meget om ørerne i øjeblikket, Jacob 
Termansen har meldt sig til at tage opgaven med at uddanne 
vores nye, samt nuværende Døm selv dommere. 
 
Simon Hævdholm er tilbage fra efterskole, har allerede 
meldt sig til at tage den første kamp. Simon ønsker også at 
tage Grundmodul 2 i dommeruddannelsen. 
Derudover har vi AK, Nicoline og Laura. 
 
Der er nogle U13 både piger og drenge som gerne vil være 
dommere – de vil kunne dømme U9.  
 

Finn 



Forslag om at finde ældre dommere, Niklas blev nævnt som 
mulighed.  
 
Døm-selv over sigt er lavet  
 

Skills træninger Afholdte skillstræninger. Hvordan gik det? 
 
24. september:  
U15P – Fremover bliver det i deres træningstider 1½ time da 
de ikke bliver mere end max 25 spillere 
 
26. september 
U11-U13 
Stor succes. Masser af liv i hallen, og træning på tværs af køn 
og aldre 
 
Vi skal have talt med DGI om prisen. Ser ud til at det koster 
150,- pr deltager. Betaler man ikke en fast pris? 
@Jerome/Charlotte 
 

Charlotte, 
Selina 

Bestyrelsesdag  
 

Ny dag skal findes, samt dagsorden. 
 
Finn har meldt sig til at tage opgaven med at finde ny dato, 
samt mulige emner, lokale og forplejning. 
 
@Finn finder nogle datoer og sender forslag.  
 

Finn/Alle 

Påskestævne 2025 Skal vi til Århus /AGF cup igen, eller gør vi noget andet? 
 
2025 bliver igen Århus.  
 
Vi opfordrer trænerne til at lave en komité som skal kigge på 
mulighederne for påskestævne i 2026. Bestyrelsens holdning 
er at flest mulige hold skal kunne deltage.  
 
 

 

JuleCup 2024 Hvor tager holdene hen? 
U9-U13 AB Julecup uden overnatning er tilmeldt  
U15P – Lund er droppet pga for få tilmeldte.  

 

Trænerhåndbogen    

Diverse punkter vedr. 

igangværende aktiviteter og 

daglig drift 

 

  

Kommende arrangementer - 
huskelisten 

Niveaustævner 
DGI / Herlev Kommune 
DGI Ungtræner fælles kursus 
Girl Talk med U13P og U15P 
U15P foredrag mandag d. 28. oktober 2024 
U13P foredrag mandag d. 4. November 2024 
Cafeen er booket  
Falster Cup (Dame 1) 7-8. september 2024 
Næstved Cup 20-22. september 2024 
Skills træninger: 

 



U11-U13 kommende datoer 
5. november  
9. januar 
11. marts 
U15 Kommende datoer  
19. November 
7. Januar 
18. marts 
 

Loppemarkedet 
Juleafslutning lørdag 14. december 2024 
Julecup 
Sport24 Outlet – 11-12. januar 2024 
HI Festen 
AGF Påskecup 2025 
HIH Intern Håndbold skole 
Cafeen (Kampprogram)  
Cafe er lagt ud til holdene og holdene er informeret  
Fællesspisninger 
 
Herlev Festuge 2025 
Frivillige Fredag ( sidste fredag i september)  
 

EVT. Skolernes Motionsdag  
Bold til U3-U8 ( Kampbolde er købt til alle andre hold, derfor 
er Select aftalen brugt )  

 

 


